
 

 

Koillis-Karvian metsästysseuran kesäkokous pidettiin Tervatuvalla 12.8.2022 

klo 19.00 paikalla oli 16 seuran jäsentä. 

 

 

1§ Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Hannu Alkkiomäki ja sihteeriksi Vesa Mustajärvi 

 

2§ Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. (Ilmoitus Ylä-Satakunnassa ja nettisivulla) 

 

3§ Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Pekka Hiedanpää ja Valde Pessi, jotka samalla toimivat 

ääntenlaskijoina. 

 

4§ Saaliskiintiöiksi päätettiin seuraavasti: metso 1kpl musta, teeri 2 kpl musta ja suositus ettei 

turvekentiltä, eikä pelloilta ammuttaisi. Metsäkaurista saa metsästää vapaasti ilman 

jäsenkohtaista kiintiötä, kevätpukki rauhoitettu. Muita lajeja saa metsästää valtion asetuksen 

mukaan. Pienpetoa, kuten kettua supia, näätää ja minkkiä saa metsästää ilman vieraskorttia, 

jos seuran jäsen on mukana. 

 

5§  Vieraskortteja myydään 10e/vrk, saalis pois jäsenen kiintiöstä. Metsäkanalinnuille oma 

vieraskortti 30€/vrk, saaliskiintiö 1kpl teeri, metso rauhoitettu. Kausikortteja myydään 

50€/metsästyskausi, saalis pois jäsenen kiintiöstä. Vieraskortti kauriinmetsästykseen 

200€/metsästyskausi, oikeuttaa 1kpl metsäkauriin. Vieraalla oltava aina jäsen mukana 

jahdissa. 

 

6§ Rauhoitusalue 

        Ala-Karvian Eskon kotometsä ja peltoalue tuvan ympärillä. 

 

7§ Uudeksi koejäseneksi hyväksyttiin Juha Peltoniemi ja Jimi Hauskamaa. 

 Jouko Mäkelä anoo eroa seurasta, kokous puoltaa. 

 Reijo Toikka anoo eroa seurasta, kokous puoltaa. 

 

8§ Vahinkoeläinten metsästys 

 Kettutalkoot pyritään järjestämään talvella. 

Pyritään järjestämään rusakkoyhteisjahti. Kannustetaan jäseniä rusakkojen poistoon 

viljelyksiltä. 

 

9§ Käsitellään muut mahdolliset esille tulevat asiat 

  

10§ Muut esille tulevat asiat, joista ei voi tehdä päätöstä 

 

Tervatuvan vuokrauksessa ongelmia, mm. varataan alaikäisille bilepaikaksi, ylimääräistä 

siivoamista ollut. Tervatuvan ”pyörittämiseen” rinki, joka hoitaisi asioita vuorotellen. 

 

 Em. asioista valmistellaan esitys hallituksen toimesta vuosikokoukseen. 

 

 

  

Kokous päättyi klo 19:59 

 



Olemme tänään 12.8.2022 tarkastaneet pöytäkirjan ja todenneet sen kokouksen kulun mukaiseksi. 

 

 
Pekka Hiedanpää    Valde Pessi  


